MEMBER'S PROFILES 會員簡介

Hutchison Telecommunications Hong Kong Holdings Limited



Hutchison Telecom Hong Kong Holdings 和記電訊香港控股

和記電訊香港控股有限公司

19/F, Hutchison Telecom Tower 99 Cheung Fai Road Tsing Yi Hong Kong Tel: (852) 2128 2828

Fax: (852) 2128 3388 Website: www.hthkh.com Email Address: pr@hthk.com

Senior Management

Mr. Kenny Koo Executive Director and Chief Executive Officer

Mr. Marcus Ng
Chief Financial Officer
Mr. Damien Leong
Chief Technology Officer

Business Activities

Hutchison Telecommunications Hong Kong Holdings Limited ("HTHKH") and its subsidiaries (stock code: 215) is a leading mobile telecoms operator in Hong Kong and Macau. Operating under the **3, SUPREME, 3Business, MO+** and **SoSIM** brands, HTHKH has been providing advanced mobile telecoms services and 5G solutions. We channel the latest technologies into innovations that set market trends and steer industry development. HTHKH is a member of the CK Hutchison Holdings group (stock code: 1). For details, visit www.hthkh.com.

Parent Company

Company Name: CK Hutchison Holdings Limited

Location: Hong Kong

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: Hutchison Telephone Company Limited

Hutchison Telephone (Macau) Company

Limited

香港青衣長輝路 99 號和記電訊大廈 19 樓

電話: (852) 2128 2828 傳真: (852) 2128 3388 網址: www.hthkh.com 電子郵箱: pr@hthk.com

高層管理人員

古星輝先生 執行董事及行政總裁

 吳汝鏗先生
 財務總裁

 梁丙曜先生
 技術總裁

業務概況

和記電訊香港控股有限公司(和記電訊香港控股)及其附屬公司(股份代號:215)是一家領先的流動通訊營辦商,於香港及澳門營運,以 3、SUPREME、3Business、MO+及 SoSIM 品牌,提供先進的流動通訊服務及5G方案。和記電訊香港控股為長江和記實業(股份代號:1)集團成員,透過嶄新的技術,締造市場潮流,領導業界發展。詳情請瀏覽 www.hthkh.com。

母公司

公司名稱: 長江和記實業有限公司

地區: 香港

聯營或附屬公司

公司名稱: 和記電話有限公司

和記電話 (澳門) 有限公司